
Aan de leden van Gedeputeerde Staten en leden van Provinciale Staten 

van de provincies Groningen, Fryslân en Drenthe 

Groningen, 24 mei 2023 

Geachte leden van Gedeputeerde Staten en leden van Provinciale Staten, 

Graag komen wij met u in gesprek over het rapport van de Noordelijke Rekenkamer over het inzicht 

van Provinciale Staten op de maatschappelijke effecten en de werkzaamheden van de NOM. Hoewel 

het onderzoek van de Rekenkamer zich toespitst op de informatiepositie van Provinciale Staten ten 

opzichte van de werkzaamheden van de NOM en niet op het werk van de NOM als zodanig, denken 

wij dat het rapport nuttige inzichten bevat die we kunnen gebruiken om tot een waardevolle relatie te 

komen tussen de leden van Provinciale Staten en de NOM. 

Ook wij vinden het jammer dat de interesse van de provincies en Provinciale Staten in het werk van de 

NOM lijkt te zijn afgenomen na het overnemen van de aandelen in 2016. Als NOM werken we met 

gedrevenheid aan het versterken van de Noordelijke economie door innovatieprojecten te 

ontwikkelen, bedrijven te ondersteunen in het aanscherpen van hun businessplannen, door bedrijven 

uit het buitenland te halen die een bijdrage kunnen leveren aan onze innovatieclusters en door te 

investeren in bedrijven. In de gesprekken met de provincies over onze resultaten wordt vaak vooral 

teruggekeken en voeren de financiële resultaten de boventoon. We voeren liever een gesprek over de 

toekomst en juist ook de ontwikkeling op het gebied van innovatie en het aantrekken van innovatieve 

bedrijven in onze ecosystemen. 

Daarom zouden we het prettig vinden vaker met de Statenleden van gedachten te wisselen over de 

stand van de economie in hun provincies en een nadere toelichting te geven op het werk wat we 

gedaan hebben, maar vooral het werk dat we van plan zijn het jaar daarna te gaan doen. Een jaarlijkse 

bijeenkomst met de Statenleden in het najaar zou een mooie manier kunnen zijn om daar vorm en 

inhoud aan te geven. 

Eind maart van dit jaar hebben wij vanuit onze rol om de economie van Noord-Nederland duurzaam 

te versterken, de verkenners van de drie noordelijke provincies een e-mail gestuurd, waarin wij hen 

een vijftal punten meegaven die van groot belang zijn voor de verdere ontwikkeling van de 

Noordelijke economie. Daarbij hebben wij aangegeven dat we in overleg met de drie griffies van de 

provincies, de statenleden en de verkenners uitnodigen voor een bijeenkomst om deze punten nader 

toe te lichten en hen meer te vertellen over de activiteiten van de NOM.  
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Helaas was het voor de griffies niet mogelijk om dit te organiseren. Graag zouden wij, met dit rapport 

van de Rekenkamer in de hand, dit verzoek opnieuw bij de griffies neerleggen. 

Wij gaan graag met de leden van Provinciale Staten in gesprek over hun ideeën voor het versterken 

van de Noordelijke economie en de bijdrage die de NOM daaraan kan leveren. Wij hopen dat u dat 

gesprek met ons aan wilt gaan. 

Met vriendelijke groet, 

Dina Boonstra 

Directeur 




